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Obec MUKAŘOV              
Příčná 11, 251 62 Mukařov                 
www.mukarov.cz                   

Zápis z 17. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Mukařov
konaného dne 19. 3. 2024

Číslo zasedání: 17/2024
Datum zasedání: 19. 3. 2024, 19:00 hod
Čas zahájení: 19:00 hod
Místo zasedání: Zasedací místnosti OÚ Mukařov, účastnit se zasedání Zastupitelstva obce Mukařov
je možno také prostřednictvím online přenosu. Odkaz pro připojení bude zveřejněn na webových
stránkách obce Mukařov.
Přítomní zastupitelé: 15, Ing. Hana Zákoucká, Ing. Přemysl Zima, Ing. Ondřej Bouzek, Petr Březina,
PhDr. Kateřina Čadilová, Ing. Petr Doležel (on-line), Ing. Zdeněk Hroch, Mgr. Ondřej Jakob, Bc. Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Ing. Pavel Kvasnička, PaedDr. Jana Novotná, Marek Podroužek (on-line),
František Polesný, Rudolf Semanský - zastupitelstvo je usnášení schopné

Zasedání zastupitelstva obce Mukařov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin
starostkou obce („dále jako „předsedající“).

Předsedající schůze konstatovala že, zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č.
128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích
byla na úřední desce Obecního úřadu Mukařov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7
dní před konáním zasedáním zastupitelstva obce. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední
desce“.

Starostka upozornila přítomné, že zasedání je pro účely vytvoření zápisu nahráváno a svojí
přítomností vyjadřují s nahráváním souhlas.

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Doležel, Ing. Pavel Kvasnička
Zapisovatel zápisu: Ing. Hana Zákoucká

Navržený program
1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů
2. Schválení programu zasedání

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání
3. Schválení kroniky za rok 2023
4. Schválení nových členů JSDHO Žernovka a ukončení členství

4.1. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Michala Kučáka
4.2. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Dominika Lomose
4.3. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Jiřího Repáně

5. Žádost o dotaci na vybavení JSDHO Mukařov

https://app.digi-sprava.cz/domains/app.digi-sprava.cz/www/www.mukarov.cz
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5.1. Návrh finanční odměny pro členy JSDHO Mukařov
6. VZMR na opravy místních komunikací
7. Výběr zhotovitele Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní
8. Výběr zhotovitele Stavební úpravy ZŠ Mukařov
9. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
10. Schválení příspěvků na penzijní pojištění pro vedení obce
11. Žádost o změnu územního plánu parc.č. 671, 672/47, k.ú. Žernovka
12. Smlouva o dílo Revitalizace prostoru Kameníků
13. Dodatek č. 1 smlouvy o dílo na výstavbu Multifunkčního hřiště Srbín
14. Různé, diskuze

1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje  zapisovatelkou 17. zasedání  H. Zákouckou a ověřovateli  P.
Doležela a P. Kvasničku.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 1/17/2024 bylo přijato

2. Schválení programu zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje program 17.zasedání tak, jak byl zveřejněn,  s doplněním
bodu:
- č.5.1 Návrh finanční odměny pro členy JSDHO Mukařov,
- č. 11. Žádost o změnu územního plánu parc.č. 677, 672/47, k.ú. Žernovka,
- č. 12 Smlouva o dílo Revitalizace prostoru Kameníků a
- č.13 Dodatek č. 1 smlouvy o dílo na výstavbu Multifunkčního hřiště Srbín.
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Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 2/17/2024 bylo přijato

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Starostka uvedla, že k zápisu z minulého zasedání by chtěla k bodu 23. Různé, k dotazu J. Novotné na
podání  na  státní  zastupitelství  upřesnit,  že  jednání  s  kriminální  policií  ČR  probíhala  s  Hanou
Zákouckou, soukromou osobou, ale prvotní dotaz na státní zastupitelství podala jako Hana Zákoucká,
starostka obce. 
J. Šalda uvedl, že se v zápise neobjevil dotaz pí Šaldové, jak je technicky zajištěna oprava případné
poruchy původního vodovodu na Žernovce, který probíhá pozemky ve vlastnictví společnosti JURIS
REAL. P. Zima uvedl, že v těchto pozemcích je sjednáno věcné břemeno na tento vodovod a na
základě toho má obec právo na pozemek vstoupit a případnou poruchu opravit. 
R. Semanský požádal o doplnění informace, kterou na minulém jednání sdělil k bodu 23. Různé k
návozu materiálu do lomu Žernovka:  R. Semanský uvedl, že starostka zastupitelům sdělila, že bude
dovezená hlína sloužit k úpravě cest kolem lomu. R. Semanský toto zdůvodnění označil za nesmysl. 
Starostka doplnila, že takto to zastupitelům neuvedla, sdělila, že dle informace od vedení lomu bude
zemina sloužit k úpravě cest. Toto bude prověřeno na příští kontrole komise v lomu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z 16.zasedání ZOM tak jak byl zveřejněn s doplněním k bodu 23.
Různé - návoz materiálu do lomu Žernovka:  R. Semanský uvedl, že starostka zastupitelům sdělila, že
dle informace vedení lomu bude dovezená hlína sloužit k úpravě cest kolem lomu. R. Semanský toto
zdůvodnění označil za nesmysl.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 



4/14

 zdržel se: 1
Jana Novotná,

Usnesení 3/17/2024 bylo přijato

3. Schválení kroniky za rok 2023 (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Kronikářka obce R. K. Vargová představila upravenou a doplněnou kroniku za rok 2023.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje kroniku obce Mukařov za rok 2023.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 4/17/2024 bylo přijato

4. Schválení nových členů JSDHO Žernovka a ukončení členství (Navrhovatel: Ing. Hana
Zákoucká)
F. Průžek předložil žádost o členství v JSDHO Žernovka třech zájemců.  Vzhledem k tomu, že k 31.3.
2024 ukončí činnost dva stávající členové  - Jiří Uzel a David Vycpálek, jedná se o schválení rozšíření
jednotky o jednoho člena navíc.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov bere na vědomí ukončení členství v JSDHO Žernovka pana Jiřího Uzla a
pana Davida Vycpálka.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,
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 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 5/17/2024 bylo přijato

4.1. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Michala Kučáka (Navrhovatel:
Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje  smlouvu o  členství  v  JSDHO Žernovka pro pana Michala
Kučáka.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 6/17/2024 bylo přijato

4.2. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Dominika Lomose
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje smlouvu o členství v JSDHO Žernovka pro pana Dominika
Lomose.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,
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 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 7/17/2024 bylo přijato

4.3. Schválení smlouvy pro členství v JSDHO Žernovka pro p. Jiřího Repáně (Navrhovatel: Ing.
Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje smlouvu o členství v JSDHO Žernovka pro pana Jiřího Řepáně

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 8/17/2024 bylo přijato

5. Žádost o dotaci na vybavení JSDHO Mukařov (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)

Obec  Mukařov  ve  spolupráci  s  jednotkou  JSDHO Mukařov  chce  požádat  o  poskytnutí  dotace  z
Programu 2024 pro poskytování  dotací  z  rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu
podpory dobrovolných hasičů a složek IZS.
Cílem projektu je obnova a doplnění vybavení jednotky obce ochrannými pomůckami a doplnění
vybavení potřebného pro zdolávání mimořádných událostí. Předmětem obnovy osobních ochranných
pomůcek je 6 ks ochranných zásahových přileb Rosenbauer včetně integrovaných svítidel, kterými
bude nahrazena část přileb pořízených před 16ti lety. V rámci doplnění techniky je žádost zaměřena
na vybavení jednotky 4 ks přileb pro technické zásahy Gallet a třemi kusy kompozitních tlakových
lahví Dräger včetně ochranných obalů.
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  souhlasí  s  podáním  žádosti  o  poskytnutí  dotace  prostřednictvím
veřejnoprávní smlouvy z Programu 2024 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze
Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS v rámci Tematického zadání Podpora
akceschopnosti jednotek SDH obcí, evidenční číslo: HAS/SDHAK/054938/2024 pro JSDHO Mukařov. 

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 9/17/2024 bylo přijato

5.1. Návrh finanční odměny pro členy JSDHO Mukařov (Navrhovatel: Rudolf Semanský)
R. Semanský navrhl odměnu pro pro členy jednotky JSDHO Mukařov s tímto odůvodněním: V závěru
roku  2023  došlo  následkem  silného  sněžení  a  teplot  kolem  0°  C,  na  území  obce  k  několika
mimořádným událostem, jako např.  pády stromů,  větví  nebo zatopené zahrady,  vlivem těžkého
mokrého sněhu. K těmto událostem až do 24. prosince opakovaně vyjížděla také zásahová jednotka
JSDHO Mukařov. Jedním ze zásahů v tomto období bylo odstraňování mokrého sněhu z nafukovací
sportovní haly u základní školy Mukařov, kde vlivem hmotnosti sněhu došlo k deformaci pláště a
hrozilo vážné poškození haly. Zásahová jednotka dokázala v náročných podmínkách sníh odstranit, a
předejít  větší  škodě.  Z  toho  důvodu  navrhuji  mimořádnou  finanční  odměnu  ve  výši  5.000,-  Kč  pro
každého ze zde zasahujících hasičů. Výdaj rozpočtu obce: 50.000,- Kč. Předpokládané čerpání po
provedeném rozpočtovém opatření: pol. 5512-5222,  příp. pol. 4372-5169.
P. Zima upozornil, že finance na odměny lze přidělit jednotce pouze tak, že bude navýšen příspěvek
poskytnutý na základě veřejnoprávní smlouvy a odměny rozdělí velitel jednotky dle svého uvážení.
Letos schválené příspěvky byly v obdobné výši jako za minulé roky a vzhledem k inflaci již nestačí na
provoz ani na odměny. Doporučil,  aby se schválené příspěvky prověřily a s veliteli  jednotek -  v
Mukařově i v Žernovce dohodlo potřebné navýšení tak aby měly jednotky dostatek financí na materiál
i na odměny pro členy. Na základě toho pak na příštím jednání zastupitelstva předložit ke schválení
dodatky k těmto smlouvám.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádnou odměnu 10ti členům JSDHO Mukařov,
zasahujícím při  odklízení  sněhu z  nafukovací  haly  u  ZŠ Mukařov,  ve  výši  5.000,-  Kč  na osobu.
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření na výdajové straně ve výši 50.000,- Kč.
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Protinávrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  pověřuje  starostku  projednáním  návrhu  na  navýšení  příspěvků
veřejnoprávních smluv s JSDHO tak, aby jednotky měly dostatek financí na materiál i odměny členům
jednotek. Návrhy dodatků VPS budou předloženy na příští jednání ZO ke schválení.

Hlasování: pro: 15 Hana Zákoucká, Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr
Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba,
Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný,
Rudolf Semanský, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 10/17/2024 bylo přijato

6. VZMR na opravy místních komunikací (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Zastupitelstvo obce Mukařov projednalo zadávací dokumentaci na vypsání veřejné zakázky malého
rozsahu na "Opravy místních komunikací 2024".

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zadávací dokumentaci na vypsání veřejné zakázky malého
rozsahu  na  "Opravy  místních  komunikací  2024".  Zastupitelstvo  obce  Mukařov  jmenuje  pro  tuto
zakázku  tříčlennou  komisi  ve  složení:  Hana  Zákoucká,  Jaroslav  Kadeřábek,   Pavel  Kvasnička,
náhradníci: Tomáš Kouba, Petr Březina

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 11/17/2024 bylo přijato
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7. Výběr zhotovitele Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní (Navrhovatel: Ing. Přemysl
Zima)
Zastupitelstvo obce Mukařov projednalo zadávací dokumentaci na vypsání veřejné zakázky malého
rozsahu na "Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní". Vzhledem k tomu, že k byl k dokumentaci
přiložen chybný rozpočet, je nutno ještě prověřit cenu zakázky. Bod se přesouvá na příští jednání
zastupitelstva obce.

 

8. Výběr zhotovitele Stavební úpravy ZŠ Mukařov (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
V pondělí  11.3.2024 proběhla první  schůze hodnotící  komise a konstatovala,  že byly odevzdány
celkem 4 nabídky. Po prostudování komise rozhodla o zaslání Výzvy k objasnění nabídky jedné ze
společností. Nabídka byla řádně doplněna a komise vyhodnotila jako vítěznou nabídku společnosti
EMH stavební CZ s.r.o., IČO 01972197, se sídlem Boseň 42, 295 01 Boseň.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje závěry hodnotící komise a souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo
s  dodavatelem EMH stavební  CZ  s.r.o.,  IČO 01972197,  se  sídlem Boseň  42,  295  01  Boseň  za
nabídkovou cenu 19 911 652,79 Kč bez DPH.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 12/17/2024 bylo přijato

9. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
(Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo obce projednalo návrh vzorové darovací smlouvy a seznam žadatelů-obdarovaných,
kteří  splnili  podmínky  soutěže  do  13.3.2024,  včetně.  Součástí  darovaného čerpadla  je  i  balíček
standardních služeb obsahující instalaci technologie, její revizi a zaškolení obsluhy. Součástí balíčku
nejsou pořízení a instalace samostatného stojánku k umístění ovládání (není-li montován na zeď),
prostupy do betonových jímek a možné vícenáklady na kabeláž (je-li čerpací jímka od ovládání dále
než 10 m).
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje  znění  darovací  smlouvy a  uzavření  darovací  smlouvy na
bezplatné předání čerpací technologie pro 3 vlastníky nemovitostí dle projednávaného seznamu.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 13/17/2024 bylo přijato

10. Schválení příspěvků na penzijní pojištění pro vedení obce (Navrhovatel: Ing. Hana
Zákoucká)
Rada obce projednala výše příspěvků zaměstnavatele na penzijní, nebo životní pojištění zaměstnanců
ve výši 1.000,- Kč měsíčně u hlavních pracovních poměrů na celý úvazek a 500,- Kč měsíčně u
pracovního úvazku na polovinu pracovní doby. Ve schváleném rozpočtu obce pro rok 2024 jsou
uvedené částky již zahrnuty.
Pro  příspěvky  zaměstnavatele  na  penzijní  připojištění  pro  vedení  obce  je  nutné  schválení
zastupitelstva.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje příspěvek zaměstnavatele na penzijní, nebo životní pojištění
pro starostu a místostarostu ve výši 1.000,- Kč měsíčně.

Hlasování: pro: 8 Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Tomáš
Kouba, Pavel Kvasnička, František Polesný, Hana Zákoucká,

 proti: 3
Ondřej Bouzek, Jana Novotná, Rudolf Semanský,
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 zdržel se: 4
Petr Březina, Jaroslav Kadeřábek, Marek Podroužek, Přemysl Zima,

Usnesení 14/17/2024 bylo přijato

11. Žádost o změnu územního plánu parc.č. 671, 672/47, k.ú. Žernovka (Navrhovatel: Ing.
Hana Zákoucká)
Vlastník pozemků požádal o změnu územního plánu spočívající ve výměně funkčního využití pozemků
mezi sebou.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí s posouzením změny funkčního využití tak, že pozemek parc.č.
671,  k.ú.  Žernovka  se  stane  pozemkem  nezastavitelným  a  část  pozemku  parc.č.  672/47,  k.ú.
Žernovka o výměře 605m2 se stane zastavitelným pozemkem SV.

Hlasování: pro: 12 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 3
Petr Březina, Jaroslav Kadeřábek, Jana Novotná,

Usnesení 15/17/2024 bylo přijato

12. Smlouva o dílo Revitalizace prostoru Kameníků (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo projednalo návrh smlouvy o dílo na první část úprav pozemku 629/2, Žernovka, kde má
vzniknout volnočasový areál.  Vítězná firma vybraná Radou obce však nemá nakonec zájem zakázku
realizovat. Zastupitelstvu byla předložena ke schválení smlouva o dílo s druhým uchazečem v pořadí,
protože cena přesahuje 500 tis. Kč bez DPH.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření smlouvy o dílo na první část Revitalizace prostoru
Kameníků s firmou Ing. Jiří Huptych - J.I.H. v celkové ceně 572.751,70 Kč bez DPH.
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Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 16/17/2024 bylo přijato

13. Dodatek č. 1 smlouvy o dílo na výstavbu Multifunkčního hřiště Srbín (Navrhovatel: Ing.
Přemysl Zima)
Zastupitelstvo  obce  projednalo  dodatek  smlouvy  o  dílo,  který  odráží  drobné  změny  stavby  dle
skutečnosti.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  uzavření  dodatku  č.  1  smlouvy  o  dílo  na  výstavbu
Multifunkčního hřiště Srbín v celkové hodnotě víceprací 40.842,- Kč bez DPH.

Hlasování: pro: 15 Ondřej Bouzek, Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk
Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička,
Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský,
Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 17/17/2024 bylo přijato



13/14

14. Různé, diskuze (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

P. Zima podal informaci o spuštění kanalizace. I.  etapa kanalizačních řadů v Srbíně získala1.
kolaudační souhlas  11.3.2024. Nyní probíhá ještě kontrola ČOV a kanalizačních řadů před
spuštěním, u stavební firmy byla uplatněna reklamace. Termín na odstranění závad je do konce
března. Předpoklad spuštění ČOV je od 8.4.2024. Předpoklad kolaudace II.etapy -  Žernovka je
konec května. 
H. Zákoucká a k. Čadilová informovaly o festivalu Ladova Kraje, který má proběhnout 18.5.20242.
v Klokočné. Je připraven kulturní rodinný program na celé odpoledne. Součástí by měla být i
soutěž s tématem Kocoura Mikeše, soutěžit budou pravděpodobně 4 členné týmy. Týmy mohou
vytvořit spolky, zástupci obce, nebo třeba rodiny. Každá obec se může reprezentovat i stánkem
s typickými produkty obce. Podrobnější informace budou sděleny. 
H. Zákoucká informovala o studii cyklostezky Říčany - Louňovice. Studii zpracovává projektant3.
na objednávku Ladova kraje. Po katastru našich obcí je navržena stezka ulicí Na Budech, po
novém obecním pozemku za  zastávkou autobusu,  podél  rohu u  kruhového objezdu podél
Choceradské ulice a podél potoka k ulici Písecké, následně ulicí U Požáru na hráz rybníka. K
tomu je navržena připojovací cesta ze Svojetic ulicí Na Kopci, Na Dolách, přes pole do ulice Nad
Požárem do ulice U Požáru. 
J. Novotná se zeptala na inventury v ZŠ Mukařov. P. Zima uvedl, že inventury za rok 20224.
existují a nyní jsou hotovy i inventury za rok 2023. Inventury za rok 2021 nejsou k dispozici, což
je  v  souladu se zápisem FV z  03/2022,  kde je  uvedeno,  že bylo  zjištěno,  že škola  nemá
odpovídající elektronickou evidenci  majetku a z toho důvodu nebylo možné provést řádným
způsobem inventury. FV nařídil k nápravě pořídit el. evidenci majetku do konce roku 2022. J.
Novotná se zeptala, jak byla udělána inventura za rok 2022, když nebyla v roce 2021. P. Zima
uvedl, že v roce 2022 vznikla evidence v elektronické podobě s návaznosti na účetní doklady a
sestavy, což do té doby nebylo. J. Novotná se zeptala, proč nebyla tato inventura předložena
kontrolnímu  výboru.  H.  Zákoucká  uvedla,  že  inventury  za  rok  2022  byly  předloženy
zastupitelstvu na 6. zasedání v březnu 2023.  H. Zákoucká doplnila současný stav, že ředitel
školy D. Barták nyní nechal přepsat ručně vedené sešity, které zůstaly ve škole z doby vedení
školy J. Novotnou, do elektronické formy, rozdělil je na jednotlivé třídy a postupně je budou
učitelé porovnávat se skutečně zjištěným stavem a s elektronickou verzí tak, aby byl majetek
školy  během tohoto roku pečlivě zmapován.  J.  Novotná se zeptala,  zda bude zohledněn i
majetek vyřazený v roce 2021. P. Zima uvedl, že za rok 2021 je schváleno radou vyřazení
majetku ze školy. T. Kouba uvedl, že se věnoval inventurám v roce 2021, nezakládá se na
pravdě, že byl před rokem 2021 evidován majetek elektronicky, jak uvedla J. Novotná. Byla zde
pouze evidence vedená v knihách, někdy pečlivě, někdy méně, byl tam majetek který nebyl
označen inventárními čísly. Nebyla evidence s návazností na účetnictví. 
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Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Hana Zákoucká starostka   

Ing. Přemysl Zima místostarosta   

Ing. Hana Zákoucká zapisovatel   

Ing. Petr Doležel ověřovatel   

Ing. Pavel Kvasnička ověřovatel   


